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PROTOKÓŁ  

z  XXIV SESJI RADY GMINY  BRĄSZEWICE, 

która odbyła się w dniu 25 sierpnia 2016 roku 

w sali konferencyjnej przy Gminnej Bibliotece Publicznej w Brąszewicach 

 

(Sesja nadzwyczajna, zwołana w trybie art. 20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. z 2016 roku, poz. 446 z późniejszymi zmianami)) 

 

Otwarcie obrad – godz. 1000, zamknięcie – godz. 1105. 

Na ustawowy stan rady – 15 Radnych, udział w obradach brało 13 Radnych – lista obecności w 

załączeniu do protokołu.  Nieobecni: Radny Jacek Piotrowski i Radny Jan Stawirej. 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Gminy – Radny Adam Sowizdrzał. 

 

W obradach udział brali: 

Wójt Gminy – Karol Misiak 

Sekretarz Gminy – Renata Plucińska 

Skarbnik Gminy – Krzesisława Kamińska 

Radca Prawny – Andrzej Frontczak 

Kierownik Ref. Infrastruktury Technicznej – Agnieszka Drzazga 

Sołtys sołectwa Kosatka. 

 

PROPONOWANY PORZĄDEK OBRAD 

 

1. Otwarcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

4. Sprawozdanie z działalności Wójta w okresie między sesjami. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z Powiatem Sieradzkim do 

wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na terenie Gminy 

Brąszewice. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w 2016 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie Gminy na 2016 rok. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy 

Brąszewice na lata 2016-2029. 

10. Sprawy różne. 

11. Zamknięcie obrad XXIV sesji Rady Gminy. 

 

Ad. 1  

Po stwierdzeniu prawomocności obrad na podstawie listy obecności, otwarcia obrad XXIV sesji Rady 

Gminy dokonał Przewodniczący Rady Adam Sowizdrzał. Powitał Radnych oraz zaproszonych gości 

biorących udział w obradach.  

Ad. 2   

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad.  
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W głosowaniu nad przyjęciem porządku obrad wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem proponowanego porządku obrad głosowało 12 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie 

opowiedziała się za przyjęciem proponowanego porządku obrad. 

 

Ad. 3   

Przewodniczący Rady z powodu braku uwag do protokołu z XXIII sesji poddał go pod głosowanie. 

W głosowaniu wzięło udział 12 Radnych obecnych na sali obrad. Za przyjęciem protokołu głosowało 11 

Radnych, od głosu wstrzymała się 1 Radna (Grażyna Dobruchowska). Rada Gminy większością głosów 

opowiedziała się za przyjęciem protokołu z XXIII sesji Rady Gminy. 

 

Na sesję przybył Radny Józef Toruński (10:10) 

 

Ad. 4 

Wójt Gminy podziękował za zwołanie nadzwyczajnej sesji Rady Gminy i wyjaśnił powody, ze względu 

na które wnioskował o zwołanie obrad w trybie pilnym. 

W sprawozdaniu ze swojej działalności między sesjami w okresie od 24 czerwca 2016 r. do 24 sierpnia 

2016 r. Wójt Gminy poinformował, że: 

1. W dniu 10 lipca  2016 r.  w Brąszewicach odbył się Festyn Rodzinny. 

2. Zostało przyznane dofinansowanie w zakresie pomocy dydaktycznych dla szkół podstawowych 
ogólnodostępnych w celu podnoszenia jakości udzielanej pomocy psychologiczno-pedagogicznej i zajęć 
rewalidacyjnych - 10.000 zł (dla 5 szkół podstawowych po 2.000 zł na szkołę). 

3. 4 lipca- przywóz trybun, wykaszanie gminy. 

4. 6 - 9 lipca- naprawa drogi w m. Wólka Klonowska (dojazdowa do pól). 

5. 11 - 12 lipca- sprzątanie po festynie gminnym. 

6. 11 - 15 lipca wykaszanie poboczy na terenie gminy. 

7. 18 lipca- wykaszanie trawy wokół witaczy. 

8. 19 - 22 lipca naprawa dróg tłuczniowych. 

9. 25 lipca – obcinanie suchych gałęzi w m. Tomczyki. 

10. 26 - 27 lipca- wycinka krzaków w m. Bukowiec. 

11. 1 - 2 sierpnia- wycinka krzaków przy drodze w m. Kamienniki. 

12. 3 - 4 sierpnia- naprawa poboczy w m. Żuraw. 

13. 4 sierpnia - naprawa drogi w m. Pasie. 

14. 5 sierpnia - koszenie trawy w parku przy ul. Starowiejskiej w Brąszewicach. 

15. 8 sierpnia - wycinka krzaków ul. Leśna - Gałki przez las. 

16. 9 - 10 sierpnia- naprawa drogi w m. Wojtyszki tłuczniem. 

17. 11 sierpnia - naprawa hydrantu w m. Kolonia Chajew. 

18. 12 sierpnia- sprzątanie przystanków na terenie gminy. 

19. 16 - 17 sierpnia- naprawa drogi Godynice - Sokolenie tłuczniem. 

20. 17 sierpnia usuwano awarię wodociągu w Brąszewicach ul. Żychty. 

21. 23 sierpnia – wycinka drzew w m. Sowizdrzały. 

22. 25 sierpnia- naprawa przystanku w m. Żuraw. 

23. Usuwanie awarii wodociągowej w Brąszewicach, ul Żychty. 

24. W dniu 12 sierpnia zakończyła się wymiana złóż w odżelaziaczach na SUW Brąszewice  
– koszt 39 140,00 zł. 
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25. W dniu 18 sierpnia 2016 r. zakończyła się budowa boiska wielofunkcyjnego przy Szkole 
Podstawowej w Brąszewicach. Koszt wykonania - 218 288,25 zł. 

26. Rozstrzygnięto przetarg na: „Wykonanie powierzchniowego utrwalenia dróg gminnych na terenie 
Gminy Brąszewice”. Za najkorzystniejszą uznano propozycję złożoną przez:  Ago Drogi, sp. z o.o., 
Oborniki Śl.,  cena brutto: 6,67 zł. 

 

Ad. 5 

Radny Grzegorz Kulig zgłosił zły stan drogi powiatowej Starce – Robaszew oraz zapytał o możliwość 

wykonania oświetlenia w Starcach. 

Wójt Gminy poinformował, że w kwestii oświetlenia została wykonana dokumentacja, jeśli możliwości 

finansowe pozwolą to będą czynione starania, aby oświetlenie zostało wykonane. 

Radny Adam Laskowski zgłosił zły stan drogi powiatowej Wólka Klonowska – Czartoria oraz 

interpelował o równanie drogi gminnej Czartoria – Chajew. 

Radny Jarosław Plichta zgłosił zakrzaczenia na skrzyżowaniu dróg powiatowych Czartoria – Godynice. 

Dodatkowo zapytał, czy jest odpowiedź na zgłoszenie problemu z energią elektryczną w Zadębieńcu i 

na zgłoszenie potrzeby utworzenia przystanku autobusowego „na żądanie” w Zadębieńcu. 

Wójt Gminy poinformował, że zgłoszenia złego stanu dróg powiatowych i wycinki zakrzaczeń są  

przekazywane do PZD. Dodatkowo odczytał odpowiedź zakładu energetycznego na zgłoszenie 

problemów z energią elektryczną. W kwestii przystanku „na żądanie” nie wpłynęła jeszcze odpowiedź. 

Radny Józef Toruński zgłosił dziury na drodze powiatowej w kierunku Trzcinki oraz poprosił o 

ustawienie znaku ograniczenia tonażu do 8 ton na drodze w miejscowości Kamieniki. Dodatkowo złożył 

podziękowania dla orkiestry dętej OSP Brąszewice za oprawę Mszy Świętej w Wojkowie. 

Radny Józef Przezak poprosił o równanie drogi gminnej Przedłęcze – Sokolenie i drogi „żarowej” oraz o 

zastanowienie się nad ustawieniem znaków na skrzyżowaniu drogi w miejscowości Sokolenie. 

Radny Adam Laskowski zaproponował ustawienie znaku w miejscowości Czartoria. 

Radna Dorota Lipka poprosiła o naprawę lub wymianę wiaty przystankowej w miejscowości Błota. 

Radny Ryszard Kurzaj w imieniu własnym i mieszkańców podziękował za wykonanie remontu drogi na 

ul. Zabrodzie. Dodał, że komfort podróży znacząco się poprawił. Interpelował o wywyższenie poboczy 

wzdłuż tej drogi. 

Wójt Gminy wyraził zdanie, że przystanek w miejscowości Błota kwalifikuje się do wymiany. W kwestii 

ograniczenia tonażu poinformował, że zostanie to przeanalizowane. Dodał, że często znaki z 

ograniczeniami są demontowane przez nieznane osoby. Jeżeli środki finansowe pozwolą, to znaki w 

Sokoleniu i Czartorii zostaną zamontowane. Wniosek o utwardzenie poboczy na ul. Zabrodzie będzie 

skierowany do władz powiatu.  

Radna Marzena Cichecka podziękowała za naprawę drogi w miejscowości Grabostaw. 

Radny Jerzy Ławniczak zgłosił drzewo do wycięcia na ul. Wojkowskiej oraz interpelował o ogrodzenie 

zbiornika wodnego przy ul. Starowiejskiej. Dodatkowo zgłosił dziurę w natrysku na ul. Zabrodzie. 

Wójt Gminy poinformował, że przeanalizuje ewentualne koszty wykonania ogrodzenia zbiornika. 

Radny Józef Toruński zgłosił potrzebę utworzenia przejścia dla pieszych na drodze powiatowej przy 

szkole w Trzcince. 

Wójt Gminy poinformował, że zna tą sprawę i zgłaszał ją już podczas rozmowy z dyrektorem PZD. 

Przewodniczący Rady Gminy podziękował, za wykonanie remontu drogi w Bukowcu w kierunku 

Kliczkowa. 
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Ad. 6 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Brąszewice. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXIV/106/2016 z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie wyrażenia woli przystąpienia z 

Powiatem Sieradzkim do wykonania zadań z zakresu bieżącego utrzymania dróg powiatowych na 

terenie Gminy Brąszewice. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 7 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu w 2016 roku. 

Wójt Gminy poinformował, że zaciągnięty kredyt zostanie wykorzystany na sfinansowanie wkładu 

Gminy  w zakup nowego wozu bojowego dla jednostki OSP Brąszewice. Przypomniał, że dyskusja w tej 

sprawie toczy się od kilku miesięcy i poprosił o poparcie tej inicjatywy. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku innych uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXIV/107/2016 z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu w 2016 roku. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w budżecie 

Gminy na 2016 rok. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXIV/108/2016 z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie zaciągnięcia kredytu w 2016 roku. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Przewodniczący Rady Gminy z powodu braku uwag do projektu uchwały   

poddał ją pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 13 Radnych obecnych na sali obrad. Za 

przyjęciem uchwały głosowało 13 Radnych. Rada Gminy jednogłośnie opowiedziała się za przyjęciem 

Uchwały Nr XXIV/109/2016 z dnia 25 sierpnia 2016 r. w sprawie dokonania zmian w Wieloletniej 

Prognozie Finansowej Gminy Brąszewice na lata 2016-2029. 

Uchwała stanowi integralną część protokołu. 
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Ad. 10 

Wójt Gminy w sprawach różnych: 

- podziękował, za poparcie inicjatywy zakupu wozu bojowego dla jednostki OSP Brąszewice. 

- poinformował, że dzięki zwiększeniu się ilości przyłączy kanalizacyjnych możliwy jest odbiór gminnym 

beczkowozem osadów z przydomowych oczyszczalni ścieków. Dodał, że cena takiej usługi to około 120 

zł za jeden przyjazd. Szczegóły wywozu należy ustalać telefonicznie lub osobiście z pracownikami 

urzędu. 

- poinformował, że w planach jest montaż monitoringu wizyjnego boiska Orlik w Godynicach, ze 

względu na pojawiające się akty wandalizmu. 

- przedstawił inicjatywę przedsiębiorcy z Kamieników, który zaoferował około 20000 zł własnych 

pieniędzy z przeznaczeniem na remont drogi w Kamienikach. 

- poinformował, że na następną sesję będzie zaproszony właściciel Hotelu dla zwierząt i ptactwa 

domowego Pan Longin Siemiński w związku z pismem dotyczącym zaopiniowania utworzenia w 

Wojtyszkach ośrodka rehabilitacji zwierząt dziko występujących. 

- poinformował, że 11 września 2016 r. w Sieradzu odbędzie się 7 Sieradzki Jarmark Powiatowy, na 

którym Gminę Brąszewice reprezentować będzie KGW Czerwone Korale z Żurawia oraz KGW przy OSP 

w Godynicach. Dodał, że na scenie wystąpią dziewczynki z młodego pokolenia KGW w Żurawiu. 

Zaprosił Radnych do udziału w tej imprezie. 

Przewodniczący Rady Gminy przekazał Radym zaproszenie na imprezę pn. „Błaszkowskie Noce”, która 

odbędzie się w dniach 26-28 sierpnia w Błaszkach. 

Skarbnik Gminy przekazała Radnym materiały dotyczące informacji z wykonania budżetu Gminy 

Brąszewice za I półrocze 2016 r. 

Radna Bożena Łuszczek zapytała od kiedy będzie można korzystać z nowo wybudowanego boiska 

wielofunkcyjnego przy SP w Brąszewicach.  

Wójt Gminy poinformował, że boisko wkrótce zostanie udostępnione chętnym. 

 

Ad. 11 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XXIV sesji Rady Gminy o godzinie 1105.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

Przewodniczący Rady Gminy 

 

Adam Sowizdrzał 

Protokołował:  

S. Domagała 


